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Verbruggen, Silvana

Van:
Verzonden: zaterdag 10 oktober 2020 07:35
Aan: Vught, gemeente; fractie@vught.vvd.nl; info@pvda-gl.nl; 

info@gemeentebelangenvught.nl; fractie@D66vught.nl
Onderwerp: Zienswijze op N65: kans voor duurzame ontsluiting Cromvoirt, Helvoirt en Vught 

Noord
Bijlagen: 20200501 Zienswijze N65 OJJW Kampen.pdf

Beste leden van politieke partijen en de gemeente Vught, 
 
Voor de gemeente Vugt, haar bestuur en inwoners gaat binnenkort het nodige veranderen. Zo komt Helvoirt bij Vught 
en komen de plannen voor spoor en N65 in een andere fase. En er zijn verkiezingen dus de politieke en bestuurlijke 
samenstelling van de gemeente kan veranderen.  
 
Als inwoner van Helvoirt heb ik een zienswijze op het bestemmingsplan voor de N65 bij Helvoirt gegeven. Deze heb 
ik destijds ook met u gedeeld en voeg ik volledigheidshalve nogmaals toe aan dit bericht.  
 
De gemeente Haaren heeft – zoals bekend – maar (zeer) beperkt wat gedaan met alle zienswijzen en haar 
bestemmingsplan vastgesteld. Nu Helvoirt en haar grondgebied bij Vught komt, lijkt mij dit een uitgelezen kans 
nogmaals goed te bekijken welke oplossing de gemeente Vught het liefst ziet voor ontsluiting  van Cromvoirt, 
Helvoirt en Vught (Noord, PI). De gemeentelijke herindeling biedt naar mijn smaak kansen. Omdat er nog geen schop 
de grond is ingegaan voor de N65, is er ook nog gelegenheid de bestemmingsplannen aan te passen, toch? Waar een 
wil is, is een weg…. 
 
Mijn zienswijze in het kort: 

“Realisatie van de N65 is een miljoenenproject dat gerealiseerd wordt voor de komende generaties. De 
verkeersbelasting zal alleen maar toenemen. Daarom is dit hèt moment om het (zware) verkeer via een 
andere weg te ontsluiten en aan te sluiten op de N65. Dit is dé kans voor een duurzame oplossing voor 
Helvoirt en ook een uitstekende gelegenheid om de ontsluiting van Cromvoirt en Vught Noord (de PI) te 
verbeteren.” 

Mijn argumenten om de plannen door de gemeente Vught en haar politieke partijen nogmaals goed te laten bekijken 
in het belang van de duurzame ontsluiting voor de komende generaties: 

1. Het verplaatsen van de ovonde van voor Helvoirt naar “tussen Vught en Helvoirt” kan – zo lijkt me – in 1x 
ook de knelpunten oplossen voor Cromvoirt, Helvoirt en de PI. Het grondgebied van de ovonde vóór Helvoirt 
en tussen Vught en Helvoirt behoort binnenkort tot Vught. Vught heeft dan toch het recht tot een ander 
bestemmingsplan te komen? Natuurlijk moet dat wel volgens de normale procedures. Maar waar een wil is, is 
een weg. 

2. Tussen Vught en Helvoirt is ruimte genoeg en je hoeft dan bij Helvoirt helemaal geen op/afgang te maken. Je 
kan – met geluidscherm – de N65 ter hoogte van Helvoirt op het maaiveld laten liggen. En dan kan het – zo 
lijkt mij – niet anders dan dat er budget beschikbaar is voor het oplossen in de ontsluiting van Cromvoirt, 
Helvoirt en PI.  

3. Hoewel ik de details van de (155 miljoen) begroting niet ken, heb ik wel begrepen dat het plaatsen van de 
ovonde vóór Helvoirt tot veel (extra) kosten leidt. Bijvoorbeeld omdat beide bezinepompen verplaatst moeten 
worden en er relatief weinig ruimte is voor de ovonde ivm bestaande bebouwing aan beide zijden van de N65 
en Torenstraat/Molenstraat. 

4. Haaren heeft met het vaststellen van het bestemmingsplan over haar graf willen regeren. Het lijkt mij dat 
Vught zich door dit soort acties niet laat tegenhouden. Een reden temeer om de huidige bestemmingsplannen 
niet als een vaststaand feit te zien. 

5. “Vroeger” waren Helvoirt en Haaren 1 gemeente. In dat kader zou het gewenst kunnen zijn de oversteek van 
Torenstraat (Helvoirt) naar Molenstraat (Haaren) intact te houden. Met het verplaatsen van de 
hoofdontsluiting van Helvoirt naar een ovonde tussen Vught en Helvoirt, wordt de gemeentelijke verbinding 
van Vught, Cromvoirt en Helvoirt ook in ruimtelijke zin kracht bij gezet.  
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6. De door partijen voorgestelde Transportweg zal ook tot bestemminsplan wijziging leiden en dient in een of 
andere vorm aangesloten te worden op de N65. Als de ovondes van Vught en Helvoirt en onwrikbaar blijken, 
kan ik me niet anders dan voorstellen dat de transportweg “doodloopt” tegen de N65 en dan alsnog naar (een 
van) deze twee ovondes geleid moet worden. Of dat plan op brede steun kan rekenen, vraag ik me af. Dan zou 
van 2 ovondes 1 maken (of toch ten minste die van Helvoirt richting Vught opschuiven) de enige reële optie 
zijn, toch? 

7. Binnenkort presenteren enkele ondernemers uit Helvoirt en Cromvoirt met veel zwaar verkeer een plan voor 
de bereikbaarheid en verkeersveiligheid (zie bericht hieronder). Ik ken het plan inhoudelijk niet, maar 
misschien geeft het (extra) argumenten voor het aanpassen van het bestemmingsplan. 

  
 
  
Beste heer / mevrouw, 
  
Graag nodigen wij u uit voor de presentatie van het rapport ‘Verkeer Helvoirt & Cromvoirt’ dat in opdracht van 
enkele lokale ondernemers met veel transportbewegingen is opgesteld door Antea Group. 
Tijdens de presentatie wordt nader ingegaan op de wijze waarop deze ondernemers een bijdrage geven en willen 
geven aan de bereikbaarheid en verkeersveiligheid van de omgeving. 
  
Deze uitnodiging is gericht aan: 
  

1. Wethouders + raadsleden Gemeente Vught 
2. Wethouders + raadsleden Gemeente Haaren 
3. Belangenverenigingen Helvoirt en Cromvoirt 

  
Wij stellen het op prijs indien wij 2 personen per fractie/vereniging mogen verwelkomen. 
Aan de griffie van betreffende gemeente het vriendelijke verzoek om deze uitnodiging aan alle raadsleden persoonlijk 
te verspreiden. 
  
Locatie                 :  Hotel Guldenberg, Guldenberg 12, 5268 KR Helvoirt  0411-642424 
Datum                 :  12-10-2020 maandag week 42 
Ontvangst          :  19:00 uur 
Aanvang              :  19:30 uur 
Einde                    :  21:00 uur 
  
Om de organisatie van deze bijeenkomst in goede banen te leiden ontvangen wij graag uiterlijk vrijdag 25-09-2020 
uw aan- of afmelding op:  info@gubbels.nl 
  
 
  
Ik hoop echt dat de politieke partijen en ambtenarij werk maken van “in 1x goed” en de gemeentelijke samenvoeging 
aangrijpen als kans voor een duurzame ontsluiting van Cromvoirt, Helvoirt en Vught (Noord, PI) voor de komende 
generaties.  
 
Indien ik in enige vorm een bijdrage kan leven, hoor of lees ik dat graag.  
  
Vriendelijke groet, 
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Gemeenteraad Haaren 
Postbus 44 
5076 ZG Haaren 
Tevens verzonden per e-mail: gemeente@haaren.nl 
 
Betreft: Zienswijze op ontwerpbestemmingsplan ‘N65 Helvoirt 2020’  
 
 
Helvoirt, 1 mei 2020  
 
Geachte gemeenteraad, 
 
De gemeente Haaren heeft het ontwerpbestemmingsplan ‘N65 Helvoirt 2020’ ter 
inzage gelegd van 21 maart 2020 tot en met 1 mei 2020. Hierbij dien ik mijn 
zienswijze daarop in.  
 
Deze zienswijze heeft betrekking op de ongelijkvloerse kruising tussen de 
Torenstraat/Molenstraat en N65 in Helvoirt, met de ovonde. 
 
Mijn zienswijze luidt als volgt: 
Realisatie van de ongelijkvloerse N65 is een miljoenenproject dat gerealiseerd 
wordt voor de komende decennia. De verkeersbelasting voor het dorp Helvoirt 
(met name Torenstraat/Helvoirtsestraat) en omliggende kernen gaat nu al 
iedere norm van redelijkheid te boven en zal alleen maar toenemen. Daarom is 
dit hèt moment om de ovonde op een andere plek te realiseren en het dorp via 
een andere - eventueel nog te realiseren – weg te ontsluiten en middels een 
ovonde aan de sluiten op de N65.  
 
Mijn argumenten zijn: 

1. Te veel en te hard rijdend verkeer  
2. Te veel zwaar verkeer  
3. Kan andere knelpunten ook oplossen  
4. ”Die kans hebben we maar één keer” 

 
Deze argumenten zal ik hieronder toelichten.  

 
1. Te veel en te hard rijdend verkeer  

Onderdeel van het plan ‘N65 Helvoirt 2020’ is de afsluiting van diverse af- en 
opritten naar de N65. Tevens zijn er in Helvoirt en omliggende kernen plannen 
voor nieuwbouw. Dit leidt ook tot een (autonome) groei. Het gevolg is een 
toename van vracht,- en sluip,- en bestemmingsverkeer via de 
Torenstraat/Helvoirtsestraat. Helvoirt – inclusief de Torenstraat/Helvoirtsestraat – 
is een erftoegangsweg met een limiet van 30 km/uur (snelheid) en het aantal 
verkeersbewegingen (volume) gaat nu al iedere redelijkheid te boven. De 
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modellen van Goudappel voorspellen een verdere toename (zie bijlage 1). Het 
rapport voorspelt een toename van verkeer per 2030 ter plaatse van:  

• punt 21/22: + 34% Torenstraat nabij oude gemeentehuis tot 8.600 per 
dag 

• punt 32: + 21% Torenstraat nabij apotheek 
• punt 33: +11% voor de Helvoirtsestraat 

 
Een meting voor het project Herinrichting Torenstraat/Helvoirtsestraat laat de 
verdeling van licht en zwaar verkeer zien (bijlage 2). Deze meting is op een 
ander moment uitgevoerd dan die van Goudappel.  
 
Als ik het juist begrepen heb, is er een goed ruimtelijk- en bestuurlijk gebruik om 
op erftoegangswegen (30km zone) het aantal verkeersbewegingen te 
maximeren tot vijf- tot zesduizend per dag. Maximeren is dus een maximum. De 
cijfers tonen aan dat Torenstraat daar nu al boven zit en in 2030 op ongeveer 
het dubbele (!!) uitkomt.  
 
Tevens blijkt dat 85% van het verkeer 40 km/uur of harder rijdt, met uitschieters 
tot 70 km/uur (bijlage 3). Helaas wordt daarop niet gehandhaafd (bijlage 4).  
 
Recente verkeerscijfers maken duidelijk hoe groot de verkeersoverlast ìs en nog 
verder toeneemt, inclusief de bijbehorende overlast van geluid, trillingen en 
fijnstof. 
 

2. Te veel zwaar verkeer  
Lokale bedrijven brengen werkgelegenheid maar ook verkeersbewegingen met 
zich mee. Bedrijven als Gubbels (grondverzet), Maurang (transport), van Kuijk 
(loonwerker), van Schijndel (transport) hebben tientallen tot meer dan honderd 
vrachtauto’s. Tevens worden deze bedrijven ook nog door veel andere 
vrachtauto’s bezocht (toeleveranciers). Al met al gaat het om forse aantallen 
zwaar verkeer die via kernen als Nieuwkuijk, Cromvoirt en Helvoirt naar de 
doorgaande wegen gaan.  
 
Het spreekt voor zich dat zwaar verkeer extra trilling, uitstoot en geluidsoverlast 
met zich meebrengt.  
 
Ik heb begrepen dat met deze bedrijven over verhuizing is gesproken. Dat kost 
miljoenen en kan druk zetten op de werkgelegenheid. Dit geld kan ook 
geïnvesteerd worden in een andere ontsluiting van de kernen.  
 
Overigens rekent Goudappel in haar rapport met gemiddelden van zwaar 
verkeer voor bijvoorbeeld erfontsluitingswegen van 30 km/uur (bijlage 5). Het 
spreekt voor zich dat dergelijke gemiddelden niet opgaan voor de prognose 
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van zwaar verkeer in Torenstraat/Helvoirtsestraat, zolang de bovengenoemde 
bedrijven in de huidige omvang gevestigd blijven op de huidige locaties.   
 

3. Kan andere knelpunten ook oplossen  
Het project N65 is een omvangrijk project. Om de verkeersdoorstroming en 
veiligheid te verbeteren worden tal van aanpassingen gedaan. De animatie 
over de N65 laat zien welke aanpassingen gedaan worden aan de hele route, 
waaronder ter hoogte van Vught en Helvoirt. Bij Helvoirt wordt onder andere 
een tankstation verplaatst en een viaduct (tussen Vught en Helvoirt) gemaakt. 
Hoewel ik geen inzicht heb ik de exacte overwegingen om dergelijke ruimtelijke 
oplossingen als verplaatsen tankstation en maken van een viaduct, kan ik mij 
voorstellen dat ze mede gebaseerd zijn op het oplossen van knelpunten.  
 
De ovonde niet ter hoogte van de Torenstraat maar elders plaatsen, kan ook 
een ander licht werpen op beoogde oplossingen (zoals verplaatsen tankstation 
en viaduct). Combineren in ruimtelijke oplossingen en budget maakt 
verplaatsen van de ovonde bij Helvoirt mogelijk een interessante optie.  
 

4. Gedeputeerde van der Maat: ”Die kans hebben we maar één keer” 
Niet alleen Helvoirt maar ook kernen als Nieuwkuijk en Cromvoirt hebben last 
van het sluipverkeer. Het rapport van Goudappel laat zien waar het aantal 
verkeersbewegingen zal toenemen. Dat staat nog los van de fase van 
uitvoering van het project. Dat wordt echt door de zure appel heen bijten met 
het oog op een goed doel: een veiliger en beter doorstromende N65.  
 
Dit moment niet aangrijpen om de ontsluiting van Helvoirt beter te organiseren 
is een gemiste kans. We snappen allemaal dat we in de komende decennia (!) 
niet over een andere ontsluiting van Helvoirt hoeven nadenken als nu de 
beoogde ovonde Torenstraat/N65 toch door zou gaan. Immers: 

• Ovonde is gerealiseerd als onderdeel van een project van bijna € 150 
miljoen. Die sluit je dan niet alsnog af.  

• Een andere ontsluiting betekent mogelijk ook een nieuwe aansluiting 
(ovonde) op de N65. Ze zien je aankomen, om nogmaals miljoenen te 
investeren en de N65 tijdelijk af te sluiten 

 
Gedeputeerde Christophe van der Maat zei het treffend: ”Als we deze 
belangrijke route tussen ’s-Hertogenbosch en Tilburg voor de toekomst willen 
aanpakken, moeten we het ook meteen goed doen. Die kans hebben we maar 
één keer”(bijlage 6). 
 
Tot slot 
Ik verzoek u met mijn zienswijze rekening te houden bij de definitieve vaststelling 
van het plan ‘N65 Helvoirt 2020’ en N65 in het algemeen. 
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Ik ga ervan uit dat u mij van het verdere verloop van de procedure van 
voorbereiding, besluitvorming en uitvoering op de hoogte houdt, alsmede 
transparant bent/blijft over termijnen van reactie en bezwaar. Voor de 
volledigheid merk ik op dat ik veronderstel dat deze zienswijze ook in het bezit 
komt van de gemeente Vught, in verband met de op handen zijde 
gemeentelijke herindeling. Omdat ik als burger niet kan overzien wat de rol van 
lokale, provinciale en landelijke overheid is in projecten als de N65, vertrouw ik 
er tevens op dat deze zienswijze door de gemeente gedeeld wordt met 
provincie en rijk, indien daartoe aanleiding is in het belang van het uitvoeren 
van voorliggende zienswijze.  
 
Met vriendelijke groet, 
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Bijlage 1: Verkeersprognose N65  
 
Bron: rapport Goudappel 
(https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.0788.BPN65Helvoirt-
ON01/) 
 
NB: Op de kaart zijn de meetpunten 21 en 22 omgedraaid met de weergave in 
de tabel. Als de tabel als juist wordt aangenomen zou het zijn: 

• Torenstraat = 22 (waar nu 21 staat) 
• Molenstraat = 21 (waar nu 22 staat) 
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Bijlage 2: Herinrichting Torenstraat/Helvoirtsestraat 
 
Bron: telling in opdracht van gemeente Haaren (dhr R. van der Boom)  
 
NB: Telling heeft plaatsgevonden op nagenoeg dezelfde plek als punt 32 van 
Goudappel 
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Bijlage 3: Snelheidsmeting Torenstraat 
 
Bron: telling in opdracht van gemeente Haaren (dhr R. van der Boom)  
 
NB: Telling heeft plaatsgevonden op nagenoeg dezelfde plek als punt 32 van 
Goudappel 
 
85% rijdt gemiddeld 40 of harder. Geel gemarkeerd is alle wat harder rijst. Tot 
meer dan 70! 
 
Ook geel is 133: dit zijn vermoedelijk voortuigen die afremmen of stilstaan voor 
het stoplicht (apotheek) of “chicane” nabij Tilburgsestraat. 
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Bijlage 4: Handhaven 
 
Bron: website anwb  
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Bijlage 5: Prognose zwaar verkeer op basis van gemiddelden 
 
Bron: rapport Goudappel 
(https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.0788.BPN65Helvoirt-
ON01/) 
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Bijlage 6: Gedeputeerde Christophe van der Maat 
 
Bron: website gemeente Haaren (https://www.haaren.nl/home/reconstructie-
rijksweg-n65-helvoirt-vught_42035/item/stand-van-zaken-n65-
helvoirt_128503.html) 

 
 
 
 




